
Medborgarförslag ang planteringar i Hjorthagen

För ett antal år sedan gjordes en stor renovering av rabatterna runt trappan mellan
Nimrodsgatan 21 och Jägmästargatan 16, ovanpå tunnelbanegången.
Det var fint ett tag. Men varför underhålls inte rabatterna. Dålig användning av
skattemedlen.

Vad kostade renoveringen?
Hur mycket pengar/resurser har lagts på under håll?
Staden har ett konstigt sätt att se på underhåll. Med väldigt långa mellanrum kapas
det mesta jäms med fotknölarna. Ser mycket tråkigt ut länge, sen kommer en period
av fin grönska och så ytterligare många år av risiga och fula rabatter.
Varför?
I dessa rabatter finns ett dött träd, ett mycket snett träd som behöver riktas, fina
rosor som försmäktar bakom sly, kala fläckar, vresros och andra buskar som växer
ohämmat och kväver äppelträd, lavendel och annat fint.

Jodå, jag förstår poängen med att plantera mycket och se vad som trivs. Det är bra.
Men sen krävs analys och åtgärder.
Ta bort det som försmäktar och dör, plantera mer av det som trivs i tomma ytor och
ta bort aggressiva ogräs.
Vad kostade renoveringen?
Vilka resurser har lagts på underhåll?
Hur ser skötselplanen ut?
Förr kunde boende ta sig an skötsel mot ersättning i form av kurser, plantor och
verktyg. Är det så fortfarande? Hur informerar ni om det?
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